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WAGI DO OPRACOWANIA I 
J. Burs che, L. Kazalski • Szkolenie Kadr Informatyki *

Zgodnie z ¡założoniern, nadaniem moim było opraoonani« 
kor«fcratu do «.«« opracowania. Eoraftmt rozumiem Jako 
dyskusję częściowo kontrowersyjną na temat merytorycznych 
problemów ujętych w referacie*

Z przykrością jednak stwierdzam, że nie znalazłem 
w prssedstawionym mi referacie nic, co mógłbym uznać za 
merjrtum w tak bardzo ważnym przedniiocle, jak szkolenie 
kadr informatyki»

Opracowanie omawia formalno-organizacyjną stronę szko 
lenia nie wnikając w jego poziom i treść. Sposób przedeta* 
wienia problemu jest chaotyczny. Prawie każdy przeczytany 
akapit wywołuje u mnie protest lub bardzo krytyczne uwagi

V świetle powyższego nie taogę podjąć dyskusji» gdyż 
byłaby prawdopodobnie dłuższa niż eały referat« gdybym 
chciał wykazać jego wady« które widzę, a ponadto mimo 
największego wysiłku nie mógłbym utrzymać jej w tonie 
godnym oficjalnegp dokumentu» gdyż zbyt mocne wywołał on 
we mnie refleksje*

V związku z tym, jako informatyk» jako kierownik 
ośrodka tworzonego od zera, gdzie obecnie
dobra kadra informatyków zaczynała# często» swoją pracę 
od zapoznania się z pojęciem "komputer* lub ■informatyka®» 
wnoszę prośbę do Pł Autorów i Organizatorów o szybkie 
wycofanie tego dokumentu.

Uważam» że OBRI jako urzędowy koordynator szkolenia 
powinien przedstawić analizę stanu aktualnego i program 
merytorycznego działania w zakresie przyjętych regulamino- 
wych zobowiązać /str 9 i 10» rozdz. 2» pkt 1 » 10/.
Program taki należałoby poddać dyskusji w gronie zaintere
sowanych specjalistów. Rozliczanie natomiast ilościowe 
może być jednym z elementów sprawozdań służbowych.



Uwagal Gd^by mój wniosek o wycofani» referatu ale został 
przyjęty« wówczas mogę podjąć Alę przeprowadzenia Jego 
analizy. Będę ¿Jednak czuł się zwolniony z ograniczeń 
Jakimi kieruję się nie wypowiadając swoich uwag obecnie*


